
Skolebestyrelsesmøde 

   
Mandag den 5. december 2022 kl. 17.00-19.30 inkl. Julefrokost 

 

Afbud: Nick, Minka, Nanna og Jørgen 

Ref.: Ina 

 

1) Mangfoldige Læringsmiljøer  
 

• Status vedr. arbejdet med Mangfoldige Læringsmiljøer v. specialvejleder Majken 
Nellemann 
Majken introducerede specielvejledernes opgaver på skolen 

• ”Børnesyn og Deltagelsesmuligheder for alle. Enghaveskolens børnesyn blev præsenteret. 
• Personaleguide Majken og Louise har udarbejdet en guide til alle personaler på skolen, 

som kan tages i brug, når en elev er udfordret.  
• Spørgsmål og kommentarer. Der var interesse i, hvornår det går i gang. Skolen er i gang 

men i den spæde start. Der skal arbejdes videre med det på udviklingsmødet d. 7.12. 
Børnehaven er dog ikke med denne gang.  
Det kunne være en god ide at forældre kunne være med til at udfylde isbjerget, evt. til 
forældremøde.  

 

2) Meddelelser fra: 
  

• Formanden 
• Forældrerepræsentanterne. Snak om solsikkesnor, og om man kunne udvide snoren med 

hvilken skole man kommer fra. Det bliver et projekt i AMR, som skal lave retningslinjer for 
både elever og personaler i tilfælde af en evt. ulykke. Ulykke udenfor matriklen. 
(Kontaktoplysninger) 

• Ledelsen Arbejder bl.a. med mangfoldige læringsmiljøer, byggeri, sygefravær, deltagelse i 
teammøder.  

• Lærerne Der er blevet ansat 2 nye lærere. Den ene var i et vikariat og den anden kommer 
udefra.  

• Pædagogerne Børnehaven skal arbejde med indsatsplaner på deres udviklingsmøde. Det er 
en plan, hvor forældrene meget med inde over. Børnehaven har haft et temamøde i 
børnehaven; Louise var på mødet og fortalte bl.a. om  TEACCH. Der er en del af 
personalet som ikke har haft TEACCH. Børnehavens personale har haft en del sygefravær. 
Dette er også tilfældet i skoledelen. 

 

3) Klageskrivelse 
 

• Status Klagen er sendt d. 30. november til Ankestyrelsen og til Rune Blickfeldt, fra Fyens 
Stiftstidende. Han har lovet at tage sig af den og virkede meget interesseret. 
Der er kommet en bekræftelse fra Ankestyrelsen d. 2. december, de melder tilbage, når de 
har besluttet noget i sagen og indenfor 8 mdr.  

• Det videre forløb  



 

4) Nybyggeri og renovering  
 

• Kort resumé af Arbejdsgruppemøde 
 
Arbejdsgruppe og embedsmænd var på besøg i Århus på Stenagerskolen, som er ved at 
blive bygget om. Der er sat 1250000 kr. af dette projekt. Der er 14.000 kvm. Skolen bliver 
bygget op meget flexibelt, så det kan tilrettes eleverne.  
Der er blevet lyttet til personaler og elevernes behov.  
Ting man kan bruge. Lydisolering. Vægpaneler.  
Der bliver ikke snakket sammen… om velfærdens fundament, støj reducering, og nyt 
byggeri.  
Tidsplanen er skredet. Det bliver måske 1 halvår i 2026. 
Arbejdsgruppen arbejder videre.  
 

• Midlertidig udflytning af elevgruppe – proces 
Det er besluttet. at G klassen skal rykke i lokaler på Provstegaardsskolen, så ES kan få sine 
faglokaler tilbage. Lokalerne på Provstegaardsskolen kan rumme 12 elever og på 
nuværende tidspunkt er der 8 elever i G klassen. Eleverne skulle gerne kunne modtage 
undervisning fra uge 8 i de nye lokaler. G klassens personale er optimistiske over de nye 
lokaler, men de bliver meget isolerede derovre. Enghaveskolen skal selv betale udgifter for 
leje af lokalet og indretning heraf.  

 

5) Fysio- og ergoterapi 
 

• Opfølgning fra sidste møde 
Malene fra børneterapien vil gerne deltage på det første møde i det nye år. 

 
6) Lejrskoler 

 

• Opfølgning fra sidste møde 
• Forudsætninger og vilkår, personaleressourcer 

Man må ikke have en overnatning på skolen pga. brandmyndighederne.  
Man kan ikke kombinere, at personalet tager hjem og forældre tager over. Forældre må ikke 
overtage den pædagogiske aktivitet. 
Der kan altså laves rigtige lejrskoler hvor personalet derefter skal afspadsere 14 timer.  
Et forslag: Man kunne tage på en lejrskole fra onsdag til torsdag, hvorefter forældre kunne 
beholde eleverne hjemme om fredagen.  
Punktet skal på førstkommende SB-møde. 

 
   

7) Kommende møder 

                 6.2-22.   15.03.22.   30.05.22 

 
8) Evt. 


